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Protokollsanteckning

Miljöpartiet de Gröna vill understryka att vi är positivt inställda till möjligheterna för vidareutveckling 
av Trelleborgs Energiförsäljnings AB. Vi ser att det kan göras med fördel som kommunalägt bolag då 
det ger flera samverkansmöjligheter mellan TEFAB och andra kommunala bolag samt med kommun. 
Vi ser att möjlighet till vidareutveckling kan gå förlorat om bolaget säljs.
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